

### AFTERNOON SITTING (24)

The Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration reconvened at 3:42 o'clock p.m. this day; the Chairman, Mr. Portelance, presiding.

*Members present:* Messrs. Alexander, Caccia, Dionne, Guay (*Lévis*), Perrault, Portelance, Skoberg, Weatherhead—(8).

*Witness: From the Confederation of National Trade Unions:* Mr. G. Picard, Special Advisor to the Executive.

The Committee resumed consideration of Bill C-183, An Act to amend the Canada Labour Code.

The Chairman welcomed Mr. Picard and invited him to make an opening statement.

Mr. Picard commented on certain points contained in his submission before being questioned thereon.

At the conclusion of questioning, the Chairman thanked the witness for his appearance.

In accordance with a resolution passed on Tuesday, March 7, 1972, the brief submitted by the Confederation of National Trade Unions in French is printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence (*See Appendix A-3*).

At 5:35 o'clock p.m., the Committee adjourned until 8:00 p.m. this evening.

### EVENING SITTING (25)

The Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration reassembled at 8:11 o'clock p.m. this evening; the Chairman, Mr. Portelance, presiding.

*Members present:* Messrs. Alexander, Caccia, Guay (*Lévis*), Perrault, Portelance, Skoberg, Weatherhead—(7).

*Witnesses: From the Rio Algom Mines Limited:* Messrs. R. D. Armstrong, President; D. C. Mason, Labour Relations and Compensation Coordinator; A. E. Lomas, Manager, Corporate Personnel and Industrial Relations.

The Committee resumed consideration of Bill C-183, An Act to amend the Canada Labour Code.

The Chairman introduced Mr. Armstrong, the president, who in turn introduced the other members of his delegation.

Mr. Armstrong made a brief statement.

The witnesses responded to questions.

Mr. Mason tabled the following document which was distributed to the members of the Committee.

- (1) Proposal for procedure regarding technological change.

At the conclusion of questioning, the Chairman thanked the witnesses for their appearance.

### SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI (24)

Le Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration reprend ses travaux à 3 h 42 cet après-midi. Le président, M. Portelance, occupe le fauteuil.

*Députés présents:* MM. Alexander, Caccia, Dionne, Guay (*Lévis*), Perrault, Portelance, Skoberg et Weatherhead—(8).

*Témoin:* De la Confédération des syndicats nationaux: M. G. Picard, conseiller spécial auprès du bureau de direction.

Le Comité reprend l'étude du Bill C-183, Loi modifiant le Code canadien du travail.

Le président souhaite la bienvenue à M. Picard et l'invite à faire une déclaration.

M. Picard fait des observations sur certains points de son mémoire avant de répondre aux questions que lui posent les députés.

L'interrogatoire terminé, le président remercie le témoin de sa comparution devant le Comité.

Conformément à une résolution adoptée le mardi, 7 mars 1972, le mémoire présenté en français par la Confédération des syndicats nationaux est imprimé en annexe au procès-verbal et témoignages de ce jour. (*Voir appendice A-3*).

A 5 h 35, le Comité suspend ses travaux jusqu'à 8 h ce soir.

### SÉANCE DU SOIR (25)

Le Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration se réunit à 20h11 ce soir, sous la présidence de M. Portelance.

*Députés présents:* MM. Alexander, Caccia, Guay (*Lévis*), Perrault, Portelance, Skoberg, Weatherhead—(7).

*Témoins:* De la *Rio Algom Mines Limited*: MM. R. D. Armstrong, président; D. C. Mason, coordinateur des relations de travail et des accidents du travail; A. E. Lomas, directeur des relations industrielles et du personnel de la société.

Le Comité reprend l'étude du bill C-183, loi visant à modifier le Code canadien du travail.

Le président présente M. Armstrong, le président de la société, qui à son tour présente les autres membres de sa délégation.

M. Armstrong fait une brève déclaration.

Les témoins répondent aux questions qui leur sont posées.

M. Mason dépose le document suivant qui est distribué aux membres du Comité.

- (1) Proposition à l'égard de la procédure touchant le changement technologique.

La période des questions étant terminée, le président remercie les témoins de leur déposition.